
Petz Denise: „Honnan tudtad meg, hogy lesz ez az Alumni Kupa?” 

Galbáts Iván (IK, BEACOSOKK csapata): „A csapatomtól, mert a BEAC-ban röplabdázom 

versenyszerűen első osztályban." 

PD: „Mondj egy jó emléket az egyetemi évekből.” 

GI: „Nagyon szerettem, hogy közel van a BEAC, így sokat tudtam itt sportolni az Egyetem alatt." 

 

Kátai Judit: „Mióta szervezel Alumni Kupákat?” 

Simon Krisztián (TáTK, GTK, BEAC-os szervező): „Most a negyedik alkalommal.” 

KJ: „Annak idején miért az ELTE-re jelentkeztél?” 

SK: „Hasonló ok miatt, mint ami miatt a BEAC-ban vagyok, hogy egy nagyon patinás Egyetemnek 

tartom, és büszke vagyok, hogy ide járok, ezért a mesterszak választásnál is fontos volt, hogy ide 

jöjjek vissza." 

KJ: „Van kedvenc egyetemi emléked, amit kiemelnél?” 

SK: „Az első gólya tábor a TáTK-n, mert akkor ismertem meg az akkori barátnőmet, ami most már 

a menyasszonyom, és nyáron a feleségem lesz.” 

 

Petz Denise: „Honnan hallottál az Alumni Kupáról?” 

Szabó Olivér (ÁJK, Univerzum csapata): „Sajben Marcinak vezettem ez előtt meccseket, és ő 

mondta, hogy ha összegyűjtünk egy csapatot, akkor eljöhetünk ide játszani.” 

PD: „Hogy gondolod most, legközelebb is részt vennél?” 

SzO: „Persze, főleg, ha megnyerjük, mert valószínűleg meg fogjuk nyerni. Én bízom a 

csapatomban, eddig egy gólt kaptunk, szóval jövünk még!” 

 

Petz Denise: „Volt már ez előtt Alumni Kupán?” 

Gyüre Csaba (ÁJK, Vis Maior FC csapata): „Hogyne, azt hiszem ez a negyedik Alumni Kupám, 

amikor tudomást szereztem róla az Alumni Híreken, azóta folyamatosan jövünk a csapattal.” 

Kátai Judit: „Van-e valami kedvenc egyetemi emléke?” 

GyCs: rengeteg van! A kollégiumot szerettem a legjobban, a Budaörsi Kollégiumban laktam 4,5 

évig, 1984 és 89 között, szóval nem most volt. Ami érdekesség, hogy akik a mai politikai életben 

szerepelnek, azok mind fölöttem vagy alattam jártak kicsivel […], sok szép emlékem van, és azóta 

nagyon szeretem ezt a kupát, mindig szervezem a csapatot.” 

PD: „Hogy állnak a mai kupán?” 

GyCs: „Eddig ez a legjobb helyezésünk, mert jelenleg a harmadik helyért fogunk játszani.” 

 


